
اگر واقعاً مستحق باشند و از سر اضطرار به ما رجوع کرده باشند و ما به آنها بیمحلی کنیم

بیچاره میشویم

شماره پرسش: ۷۰۷۹

تاریخ ارسال پرسش: ۰۶:۰۰:۰۰ ۱۳۹۲/۱۱/۲

متن پرسش

سلام علیکم نظرتون درباره افرادی که برای گدایی میان در منزل چیه؟ باید کمکشون کرد یا نه؟ اگه

بجای کمک به اونا همون پولی که میخواستیم کمک کنیم رو تو صندوق صدقات بندازیم کار درستی

کردیم؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: کار مشکلی است زیرا اگر واقعاً مستحق باشند و از سر اضطرار به ما رجوع

کرده باشند و ما به آنها بیمحلی کنیم بیچاره میشویم،پس اگر احتمال هم بدهیم که مضطر هستند

نباید بیمحلی کرد. موفق باشید


